
Onderwerp:  indienen van een amendement in de zin van artikel 36 van het Reglement 

van Orde voor de gemeenteraad 2013. 

 

Datum      : 14 juli 2016 

Het amendement wordt ingediend door :  W. van den Heuvel  Lokale Realisten   

                                                                         namens alle fracties in de raad.                                      

Aan de voorzitter van de gemeenteraad,  

Verzoek om het volgende amendement voor behandeling aan de raad voor te leggen: 

De gemeenteraad van Gemert-Bakel, in vergadering bijeen op 14 juli 2016  

Gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders d.d. 21 juni 2016, inzake  de 

vaststelling van de nieuwe kaders voor de kadernota sport;  

agendapunt nr. 29;  

Overwegende dat: 

- In de commissie Economie & Sport is besproken dat er voor verschillende 

sporten ook sprake mag zijn van differentiatie in de bijdrage aan de exploitatie; 

- er in het voorgestelde kader 10 geen richtgetallen zijn genoemd voor de 

exploitatiebijdrage zoals in de commissie is voorgesteld;  

- er in de commissie unaniem is aangegeven dat wanneer blijkt dat de 

voorgestelde percentages bijgesteld moeten worden omdat dit beter past bij de 

voorziene exploitaties, dit op een later moment nog mogelijk is; 

- het bedrag van € 50.000,-- voor de stijging van de kosten niet leidend is voor de 

nieuwe exploitatiebijdrages; 

Besluit: 

Het door burgemeester en wethouders hiervoor aangehaalde voorgestelde besluit 

als volgt te wijzigen: 

- De laatste zinsnede uit kader 10 waarin het bedrag van € 50.000,-- wordt    

  genoemd,   geheel te laten vervallen; 

- Onder kader 10 volgende toe te voegen: 

  • De exploitatiebijdrage voor tennis op 100% te stellen; 

  • De exploitatiebijdrage voor voetbal en hockey op 20% te stellen; 

  • De exploitatiebijdrage voor alle overige buitensportverenigingen op 15%      

    te stellen; 

- De percentages naar beneden of boven bij te stellen indien daar aanleiding 

toe is. De aanpassing van de percentages zullen indien nodig in de 

commissie E&S besproken worden  

 


